

Еженедельник новостей МДС, 10 - 14 июня

IBC Weekly News, June 10 - 14, 2019

10 июня

Общественные слушания по [проекту Закона КР «О внесении изменений в Кодекс о неналоговых доходах»](#) прошли в Минэкономике.

В Министерстве юстиции обсудили проект [Концепции правовой политики КР](#).

11 июня

Комитет МДС по фискальной политике [рассмотрел реформы налогообложения](#) в КР., а также участие членов МДС в пилотных проектах по электронным счетам-фактурам.

На [заседании Совета](#) по развитию бизнеса и инвестициям МДС поднял вопрос по неисполненным решениям Совета в сфере недропользования.

Исполнительный директор МДС принял участие в заседании Консультативного совета [Бишкек Интернейшнл Скул](#) (BIS).

12 июня

Посол Украины и представители МДС [обменялись мнениями](#) о привлечении компаний к участию в украинско-кыргызском бизнес-форуме.

МРГ при Минэкономике [обсудила план мероприятий](#) по подготовке к Неделе зеленой экономики в Кыргызстане.

13 июня

[Бизнес-форум «Кыргызстан – Китай»](#) прошел в рамках госвизита Си Цзиньпина в КР. Подписаны 24 документа на \$7 млрд.

14 июня

В работе [кыргызско-индийского бизнес-форума](#) приняли участие президент КР и премьер-министр Индии. Исполнительный директор МДС выступил на форуме.

June 10

The Economy Ministry hosted public hearings of the draft Law "[On Amendments to the Code of Non-Tax Revenues](#)".

The draft [Legal Policy Concept](#) of the Kyrgyz Republic was discussed at the Justice Ministry.

June 11

IBC Fiscal Policy Committee [reviewed tax reforms](#) in the Kyrgyz Republic. Issues on tax sanctions and participation of IBC members in pilot projects on electronic invoices and virtual cash registers were considered.

At a meeting of the Business Development and Investment Council, [IBC raised the issue](#) on the non-executed Council's decisions in the subsoil use.

IBC Executive Director attended the [Bishkek International School](#) Advisory Council Meeting.

June 12

Ambassador of Ukraine and IBC representatives [exchanged views](#) on attracting companies to participate in the Ukrainian-Kyrgyz business forum.

The IWG at the Ministry Economy [discussed an action plan](#) for preparing for the Green Economy Week in Kyrgyzstan.

June 13

Documents worth \$7 billion were signed at the [Kyrgyzstan-China business forum](#) held in Bishkek as part of the state visit of Chinese President Xi Jinping to Kyrgyzstan.

June 14

The [Kyrgyz-Indian business forum](#) was attended by Kyrgyz President and Indian Prime Minister. IBC Executive Director spoke at a panel session of the forum.

Объявления

Приглашаем на **Форум МДС**, который состоится **27 июня в Хаятт Ридженси Бишкек**. Компании-поставщики смогут презентовать свои товары и

Announcements

We invite you to **the IBC forum** to be held at **Hyatt Regency Bishkek on June 27**. The supplier companies can present their goods and services to

услуги горнодобывающим предприятиям. По вопросам участия обращаться к Асель Куватовой: тел. 0(555) 181 716, 0(312) 623 394, email: corporate@ibc.kg.

28 июня Посольство США в КР отметит 243-й День независимости США.

26-27 сентября в Уфе (РФ) пройдет [Пятый Форум малого бизнеса](#) регионов стран – участниц ШОС и БРИКС.

26 июня [ТПП КР](#) проведет круглый стол по компетенции третейских судов.

mining companies. For participation, please contact Asel Kuvatova: tel. 0 (555) 181 716, 0 (312) 623 394, e-mail: corporate@ibc.kg

On June 28, the U.S. Embassy will celebrate 243rd American Independence Day.

On September 26-27, 2019, the [Fifth Small Business Forum](#) of the SCO and BRICS member countries will be held in Ufa (Russia).

On June 26, the CCI will hold a roundtable on the competence of [arbitration](#) courts.

МДС в СМИ

11 июня в ИАЦ «Кабар» опубликован [видеосюжет](#), посвященный **предстоящему Форуму МДС**, на котором встретятся поставщики товаров и услуг для горнодобывающей отрасли КР.

IBC in the media

On June 11, the Kabar IAC [posted a video clip about the upcoming IBC Forum](#), at which suppliers of goods and services for the mining industry of the Kyrgyz Republic will meet.

Правовой обзор

МДС подготовил [еженедельный обзор](#) за 10 - 14 июня о наиболее важных изменениях в законодательстве КР.

Law review

IBC has compiled a [weekly review](#) for June 10 - 14 on the most important changes in the Kyrgyz legislation.

Дайджест СМИ

Представляем [дайджест СМИ](#) за 10 - 16 июня: экономика, финансы, бизнес, инвестициями.

Weekly media digest

IBC presents you a weekly [media digest](#) for June 10 - 16 on economy, business and investment.

События на 17 - 21 июня

17 июня

Круглый стол Creative Spark по потенциалу творческих индустрий для ЦА партнеров (при поддержке Британского Совета).

June 17

Creative Spark roundtable on potential of creative industries for Central Asian partners (with the support from the British Council).

19 июня

Круглый стол по развитию торгово-экономического сотрудничества с Туркменистаном.

June 19

Roundtable on the development of trade and economic cooperation with Turkmenistan.

Если Вы хотите включить Ваших коллег в наши рассылки, пожалуйста сообщите нам их электронные адреса. Наши предыдущие выпуски Еженедельника новостей доступны по [ссылке](#).

Please let us know if you would like to include your colleagues' e-mails into our mailing list. Our

previous Weekly News issues are available [here](#).



Copyright © 2018 International Business Council, All rights reserved.

You're receiving this email because of your relationship with International Business Council.